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Protokoll fra Regionårsmøte i Salem, 5. april 2025  
  
Velkomsthilsen fra Kurt Arild Ohma.  
Om fellesskap rundt om i regionen, på tvers av menigheter. 
Vi er arvinger sammen ved troen på Jesus.   
  

Sak 1 Godkjenning av innkalling og sakliste  
● Innkalling godkjent  
● Sakliste godkjennes uten merknader   

● 79 stemmer for, 5 stk ikke stemt  

  

Sak 2 Konstituering  
a) Ordstyrere: Sidsel Haaland og Svenning Bjørke  
b) Referentar: Anne Stine Fløtre og Audun Holm  
c) Protokollunderskrivere: Anne Margrete Kråvik og Bård Hauge  
d) Fullmaktsnemnd: Anne-Ingrid Alme, Øystein Rønhovde, Leif Birger Sortland og Jan Håkon  

Reinemo  
e) GoPlenum-administratorer: Gro Bjørndal og Jan Håkon Reinemo  
f) Tellekorps: Elisa Urhaug Reinemo og Brite Mari Fløtre  

  
Vedtak: 80 stemmer for, 0 stemmer mot, 4 ikke stemt  

  
Det var registrert 84 stemmeberettiget.  
  
  
  
Hilsen fra hovedstyret v/HS-medlem Knut Espeland  
Berikende å være til stede på konferansen. Litt annerledes start på konferansen med flyulykken som 
skjedde denne uken, det var med stor sorg vi mottok den beskjeden. Stor glede å se at vedtaket som 
ble gjort i 2023 med ny strategi nå er i satt ut i livet. Det inspirerer og gleder, og gir et løft for vår 
felles visjon: verden for Kristus. Vi opplever en brytningstid, og ser at det er mange som har 
opplevd å bli behandlet på en vond måte i Misjonssambandet. Hovedstyret gjør sitt ytterste for å 
komme disse i møte. Mange har varslet og vi har hatt for dårlige systemer for varslingshåndtering. 
Dette jobber vi med, og det er nå opprettet et digitalt system som skal sikre at alle varsler blir 
håndtert på en god og etterrettelig måte. Det er viktig å få dette på plass, og vi vil fortsette å ha 
fokus på dette. Vi ønsker å understreke at det å varsle er ønskelig. Stor smerte med alle 
misjonærbarna som har opplevd vanskelige ting i sin oppvekst. Vi har prosesser som har ført til 
styrkede ordninger for dette. Styrker med ulike ressurser som jobber med å forberede og ta imot 
misjonærbarn. Vi håper at sårene som har blitt skapt, kan leges. Det har til nå vært to runder med 
oppreisninger og det vil komme en ny runde. Det er et stort internasjonalt arbeid vi har. I utlandet 
har vi 120 voksne utsendinger. Midtøsten er et nytt felt, der ønsker vi å sende og hjelpe teltmakere i 
området. Ønsker å sammen med våre søsterkirker i Øst-Afrika å sende teltmakere inn i Midtøsten. 
Takker Gud for at han kommer inn i hjertene til mennesker i dette området. Signal-appen kan man 
legge inn og følge med på arbeidet som blir gjort der.   
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Hovedstyret gleder seg til Misjon 25, og minner regionen på at det fortsatt er mulighet til å melde 
seg på. Gode søkere til skolene våre. 35 millioner ble satt inn som kapital til skolene som hadde 
økonomiske problemer. Skolene skal være strategiske misjonsstasjoner. Valg av tilsynsmenn i 
regionene har blitt utsatt, på grunn av utfordringer med å rekruttere til tilsynsråd. Håper å få avklart 
dette sammen med regionen i nærmeste fremtid. Vi ønsker å være flerkulturelle og nå de unådde 
gruppene som kommer til Norge. Vi ønsker å sette av ressurser til dette. Økonomien er god, men 
anstrengt. Vi har budsjettert med underskudd i 2024 og havner på et underskudd på 12 millioner. En 
økning i givertjeneste. Gjenbruken er viktig. Det bidrar til at mennesker møter vitner på 
gjenbruksbutikkene og gir økonomisk gevinst. Budsjettet for 2025 er vedtatt med 4,7 millioner i 
underskudd.   
  
Sak 3 Årsmeldinger   
Presentasjon av årsmeldinga for Misjonssambandet vest ved regionleder Olav Rune Skutlaberg.  

Han forteller om status for de syv satsningsområdene i handlingsplanen som ble vedtatt på GF i 
2022:   

- Evangeliet til de minst nådde,   
- Evangeliet til neste generasjon  
- Tjen hverandre  
- Elsk din neste  
- Gjøre disipler   
- Nyskapende formidling   
- Ansvarlig forvaltning   

Det ble sendt ut en undersøkelse der forsamlingene skulle evaluere seg selv. Lav svarprosent, håper 
på økning til neste år.   

Institusjoner.   

Forslag til tillegg: ta inn de ulike 5 NLM forsamlingene og 6 fellesforsamlinger med IMF, samt 
Nærmiljøsenter under "institusjoner i Misjonssambandet vest”  
  

Ute i regionen er de ansatte mye alene i arbeidet. De må vi ta vare på. Mangler pastor i Salem og på 
Askøy.  Behov for ansatte på Lyngmo og i Sætervika.  

Effektive stillinger i regionen per 31.12.24 er 11.53.  

  

Forslag til endring i årsmelding:  

- Øke i gaveinntekter rettes fra opp 2,7 mill. fra 14,0 mill. til opp 2,6 mill. fra 14,1 mill.  
- Stryke linjen: regionbidraget, altså det vi kunne sende fra oss til hovedkassen etter at 

utgiftene i regionen var betalt, var på 6,0 millioner, som er omtrent 0,5 millioner mer enn 
året før.   

- Ny linje inn i stedet for strøket linje: Regionbidraget inkludert gjenbruken sin økonomi, var 
på 6,0 millioner, som er omtrent 0,5 millioner mer enn året før. Dette er alt det Region vest 
sender til hovedkassen etter at utgiftene i regionen er betalt.   

  

839 faste givere. flest givere fra 20-29 år. testamentariske gaver: 2 ca. millioner i 2024.   
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Godt regionsårsmøte i 2024, fellesskapsbyggende.   

  

Synes samtidig det er naturlig å nevne den nylige flyulykken. Tungt å ta imot den beskjeden. Vi ber 
for hverandre, og har en minnestund her i Salem senere  
  

Kommentarer og spørsmål:   

Ingen kommentarer eller spørsmål  

  

Vedtak: Årsmeldinga ble enstemmig godkjent   

● 81 stemmer for, 0 stemmer mot  

  

  

Presentasjon av Årsmeldinga for Barne- og Ungdomsarbeidet i Region vest ved Ungleder 
Gjermund Øygarden.   

Gjermund Øygarden:   

Legg merke til så mange unge som er i sving denne helgen. Godt å være her i lys av det som har 
skjedd den siste uken og det som har skjedd i året som ligger bak. Vanskelig å si en årsmelding for 
et år jeg ikke har vært en del av. Vi vil at barn og ungdom skal få høre om Jesus. Antall lag i 2024 
er 87. Jevn og god utvikling på lag lenge, men kom et dropp i 2024. Økning i antall leirdeltakere 
etter pandemien. Økning i sommertreff på Sygna og i Ung:Disippel år for år. 1405 barn på våre 
leirsteder i 2024.   

Ungdissippel - et prosjekt hvor barn og unge kommer godt sammen.   

Sommertreff - arrangert 4-5 år. Sygna, Lundeneset, Drotningborg og Fjellheim. Hvordan kan vi øke 
kapasiteten på Sygna og fylle det med ungdommer?  

Takker alle ansatte for den jobben de står i og oppfordrer til å ta de med i bønn.   

  

Kommentarer og spørsmål:   

Ingen kommentarer eller spørsmål  

  

Vedtak: Årsmeldinga ble enstemmig godkjent    

 -  81 stemmer for, 0 stemmer mot  

  

  

Sak 4 Regnskap   
Presentasjon av regnskapet ved vikarierende administrasjonsleder Jan Håkon Reinemo.  
  
Regnskapet har vært utsatt for noen justeringer fra når årsmeldingen ble utsendt, fordi 4. kvartal 
ikke var avstemt ved utsendelse. Jan Håkon oppdaterer, og presiserer at det er en orientering. 
Hovedstyret til å ta det opp og godkjenne regnskapet.  

Pe
nn

eo
 D

ok
um

en
tn

øk
ke

l: 
20

I0
G

-6
EV

M
1-

N
N

3N
X-

Y0
FT

1-
Q

5G
2U

-J
9H

4X



4  
  
  

  
2024 godt finansielt år, økning i skolegavene er den største grunnen til det. Forventer at 
skolegavene går litt ned til neste år.   
Viser til økning i varekostnader, og at dette kan være positivt fordi det tyder på økt aktivitet på 
leirstedene.   
Spesielt år for gjenbruksbutikkene våre. Askøy har hatt et jevnt år. I Bergen har butikken flyttet fra 
Haukeland til Åsane. Derfor var butikken stengt en periode, samt en del oppstartskostnader. Derfor 
ser vi et lite underskudd. Balestrand ender så vidt i pluss, til tross for oppstartskostnader. I sum går 
vi underskudd, men håper at dette vil snu i 2025.   
  
Kommentarer og spørsmål:   

- Bård Hauge: Spørsmål til regnskapet. Noen tall han ikke fikk til å stemme i vist 
regnskapstabell.   

- svar fra Jan Håkon Reinemo: Det kan stemme at det er en feil i utregningen. Andre gaver 
til misjonsfelt er nok blitt glemt oppdatert. Det tas til etterretning og vil rettes opp i etterkant 
av årsmøtet. Ellers er regnskapet riktig. 

  
 Regnskapet 2024 tas til orientering av årsmøtet. 

 

  

Sak 5 Valg   
a) Regionstyret  
Valgt for 2 år i 2024: Kurt Arild Ohma, Runhild Øvreås og Jan Håkon Reinemo.  
  
Valgnemnda sitt forslag:   

- Nils Helge Friborg (gjenvalg) (Førde)  
- Roald Viksund (Askøy)(nåværende 3. vara, rykket opp til 2. vara)  
- Nils Ivar Brennhaug (Øygarden)  

  
Kandidatene til regionstyret ble presentert i alfabetisk rekkefølge av leder av valgnemnda, Jostein 
Moldsvor.   
Ordstyrer takker Jostein Moldsvor for arbeidet i valgnemnda.   
  
  
Benkeforslag: Ingen benkeforslag  
  
  
Kommentarer til kandidatene:  
Håvard Frøysa: Representerer Salem. Ingen formening om disse kandidatene. Spør om 
vurderinger rundt det at Jan Håkon Reinemo sitter i styret, og er ansatt i regionen.   
Svar fra regionleder Olav Rune Skutlaberg: Jan Håkon har trådd ut av styret den tid han er ansatt 
i regionen. Har ikke stemmerett.  
Oppfølging fra Svenning Bjørke: Er det slik å forstå at dette er en midlertidig stilling? Svar 
fra Regionleder Olav Rune Skutlaberg: Ja. Han vil tre inn igjen i styret når 
ansettelsesforholdet i regionen avsluttes.   
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Kurt Arild Ohma: Veldig glad for at Nils Helge Friborg sa ja til å stille til gjenvalg. Håper han 
kommer inn. Han er en klok mann.   
   
  
Avstemming: 82 godkjente stemmer  
  
Valgresultat for val til faste plasser:  

Navn  Stemmer  

Nils Helge Friborg  73  

Roald Viksund  38  

Nils Ivar Brennhaug  53  

  
  
Faste medlemmer til regionstyret valt for to år:   
Nils Helge Friborg og Nils Ivar Brennhaug  
   
  
 
Varavalg:   
Varamannsvalget gjennomføres ved at det stemmes på 2 kandidater. Den som får flest stemmer blir 
1. vara.   
  
Kandidatane ble presentert av Jostein Moldsvor.  
  
Kandidatar: Roald Viksund ble med i varavalget da han ikke ble valgt som fast medlem til 
regionstyret. I tillegg stilte Hans Einar Markhus (Fusa/Samnanger) og Siv-Merethe Myhr 
(Nordhordaland) til varavalget.  
  
Benkeforslag: Ingen benkeforslag  
  
Kommentar til kandidatene:  
Steven Rob: Bør få inn en dame som 1.vara. Hans Einar er en travel mann, da sier resten seg selv 
slik jeg ser det.   
  
Avstemming: 82 godkjente stemmer  
  
  
Valgresultat til vara-plasser:   

Navn  Stemmer  

Roald Viksund  53  

Hans Einar Markhus  41  

Siv-Merethe Myhr  70  
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Følgende ble valgt til varamedlemmer:  
1. vara: Siv-Merethe Myhr  
2. vara: Roald Viksund  
3. vara: Hans Einar Markhus  
  
  
b) Barne- og ungdomsrådet  
Valt for 2 år i 2024: Kristoffer Ytre-Arne Mjelstad (Bergen), Hanne Nordpoll Soltveit 
(Nordhordaland) og Julie Vogelaar (Nordhordaland).  
  
Valnemnda sitt forslag: Reidar Røyset Almedal (Bergen), Kaja Ohma (Sogn), Simon Tobias 
Olsen (Fjordane) og Peter Aasland (Fjordane).  
  
Kandidatene til barne- og ungdomsrådet ble presentert av Jostein Moldsvor.  
  
Benkeforslag: Ingen benkeforslag 
  
Kommentarer til kandidater:   
Nils Helge Friborg: Fantastisk å se de tre unge kandidatene som stiller til valg. Ønsker å heie de 
frem og ber årsmøtet om å gi dem den tilliten til å kunne bidra i dette arbeidet.  
  
Avstemming gjøres i to valgomganger:  
  
Avstemming: 83 godkjente stemmer   
  
Valgresultat til faste plasser i BUR:  

Navn  Stemmer  

Reidar Røyset Almedal  60  

Kaja Ohma  45  

Simon Tobias Olsen  52  

Peter Aasland  9  
  

  
  
Faste medlemmer i barne- og ungdomsrådet valt for 2 år:   
Reidar Røyset Almedal og Simon Tobias Olsen  
  
  
Varavalg:   
Varamannsvalget gjennomføres ved at det stemmes på 2 kandidater. Den som får flest stemmer blir 
1. vara.   
  
Kandidatene ble presentert av Jostein Moldsvor.  
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Kandidater: Kaja Ohma  og Peter Aasland ble med i varavalget da de ikke ble valgt som fast 
medlem til BUR. I tillegg stilte Isak Walde (Sotra) til varavalget.  
  
Benkeforslag: Ingen benkeforslag  
  
Kommentarer til kandidatene:  
Chelsea Ree: Isak er en av de mest unike 16-åringene jeg har møtt. Han elsker Jesus. Karakteren 
hans har vært helt fantastisk helt siden han var liten.  
  
Avstemming: 81 godkjente stemmer  
  
  
Valgresultat til vara-plasser:   

Navn  Stemmer  

Kaja Ohma  76  

Peter Aasland  7  

Isak Walde  79  
  
Følgende ble valgt til varamedlemmer:  
1. vara: Isak Walde  
2. vara: Kaja Ohma  
3. vara: Peter Aasland  
  
 
Valg av tilsynsråd:  
Regionsstyret foreslår å utsette dette på grunn av vanskeligheter med å rekruttere kandidater til 
tilsynsråd. foreslår å vente med valget til rett over sommeren, og da kalle inn til et digitalt 
ekstraordinært årsmøte og velge tilsynsråd da. De regionale tilsynsrådene skal i oktober samle seg 
for å danne et nasjonalt tilsynsråd. Vi ønsker da at regionen vår skal være representert. Men ønsker 
å vente litt for å vite mer hva det innebærer.   
  
Følgende forslag til vedtak  

- Valg av tilsynsråd utsettes til ekstraordinært årsmøtet etter sommeren.   
  
Kommentarer til dette:  
Kjell Strømme: Jeg tenker på at dette med tilsynsrådet er en slags oppfinnelse som ikke passer inn, 
den kommer på siden av alle andre ting. Vi diskuterer dette fordi vi ikke har funnet ut hva som er 
kvinnenes plass i misjonen. Vi er bibeltro og derfor lager vi et tilsynsråd hvor det ikke skal være 
kvinner. Jeg tenker ikke at vi er noe mer bibeltro. Jeg har et forslag, fordi jeg tenker at dette hindrer 
evangeliets fremvekst. Det er ikke der spørsmålet står om vi er bibeltro.  
Forslaget er:  

- Regionsmøtet ber regionsstyret legge frem en vurdering om tilsynsfunksjonen i NLM region 
vest kan bli tillagt regionsstyret.   

  
Ordstyrer foreslår at forslaget tas opp senere under sak 6.   
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Kjell Strømme: Dette vil påvirke hva som skal gjøres til høsten.   
  
Ordstyrer Svenning Bjerke: Det som foreslås innebærer endring av lover og på grunn av 
formalitetsgrunner kan det ikke stemmes over å endre lover i dag.   
  
Bård Hauge: Jeg er en av de som beklager at dette ikke blir gjort i dette møtet. Skulle ønske at det 
ble gjort nå. Dette er noe generalforsamlingen har bestemt at vi skal innføre. Jeg kunne ønsket litt 
mer orientering fra regionstyret om hvordan dette skal foregå. Dato for ekstraordinært årsmøte må 
kunngjøres i god tid. Viktig at avstemning blir gjort på en trygg og god måte når den gjøres digitalt. 
Synes det hadde vært bedre om vi gjorde det her i dag.   
  
Svar fra Kurt Arild Ohma: For det første har  vi gjennomført digitale årsmøter tidligere, så det 
tenker vi er en mulighet. Det er en frist på fire uker når vi skal kalle inn til et ekstraordinært 
årsmøte. Vi må passe på at vi har den datoen der. Så har vi en dato for den dagen det nasjonale 
tilsynsrådet skal velges (oktober) så vi tenker vi har nok tid til dette etter sommeren. Valgkomiteen 
får begynne å spørre folk på ny, om noen kan tenke seg å gå inn slik en viktig oppgave. Så vi har 
tid, men vi må sørge for at vi har dette i orden før 10-12. oktober når det nasjonale rådet skal velges  
  
Steven Rob: Jeg synes det er flott at regionstyret setter foten ned. Et slikt råd blir valgt for en 
periode, så det er demokratisk valgt det også. Slik at vi ikke skal komme i en situasjon hvor noen 
sperrer dette.   
  
Trond Kråvik: Vi kan jo ikke velge noe vi ikke har folk å velge på. Mange er spurt, men de har 
takket nei. Dette må være et samarbeid mellom regionstyret og valgnemnde. Vi må vite hva vi gjør.  
  
Svar fra Olav Rune Skutlaberg: Regionsstyret har en liste med navn som skal spørres. 
Valgnemnda skal få tilsvarende liste.   
  
Nils Helge Friborg: Spør oss gjerne hva dette er. For vi trenger hjelp til å få kandidater. vi må være 
litt frampå og si at noen kanskje har en egen nådegave.   
  
  
Resultat av avstemming:  
Vedtatt med stemmeresultat: 77 for, 2 mot, totalt 79 stemmer   
  
  
  
c) Valgnemnd   

Kandidatene blei presentert av leder i valgnemda Jostein Moldsvor.   
  

Valgt for 2 år i 2024: Trond Kråvik, Daniel Flaktveit og Øystein Mongstad.  
  
Valnemnda sitt forslag: Jostein Moldsvor (Hardanger) og Ingebjørg Hitland (Åsane).  
  
Ønsker benkeforslag for en vara.   
Dirigentbordet foreslår at regionsstyret blir gitt fullmakt til å velge en 1. vara kandidat.  
Forsamlingen godkjenner dirigentbordet sitt forslag. 
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Benkeforslag: Ingen benkeforslag  
  
  
Kommentarer:   
Ordstyrer: Tar valg og varavalg i ett valg.  
  
Kommentarer til kandidatur:   
Ingen kommentarer.  
  
  
Avstemming: enstemmig ved håndsopprekning   
  
Valgresultat:   
Valgt som fast medlem i 2 år: Ingebjørg Hitland og Jostein Moldsvor  
  
Valgt til varamedlem i 1 år: ingen vara valgt, da det ikke fantes kandidater.  
  
  
  
Sak 6 Samtale om arbeidet  
  
Sak 6.1: Forslag til endring.  
Dirigentbordet foreslår at vi tar en samtale om forslaget som er blitt lagt frem fra Kjell Strømme 
som første del av sak 6.   
  
Forslaget er i realiteten et forslag om endring i lovene i regionen  
  
Kommentarer:  
Eva Bente Ohma: Jeg torr det er rett ut ifra bibelen at kvinner ikke skal ha hyrderoller. Derfor kan 
ikke tilsynsrollen tilfalle regionsstyret. Ikke en menneskerett å være en hyrde. Heller ikke alle menn 
skal være en hyrde, men den som Gud utruster og kaller. Det er en kjærlig ordning fra Gud.   
  
Kjell Strømme: Poenget er ikke å gå i imot det som står i bibelen, og det gjør vi ikke om vi tenker 
annerledes om tilsynsrådet. Vi er ikke en presteorganisasjon, men vi er basert på en 
nådegavehusholdning. Jeg tenker at vi ikke må lage oss ordninger som stenger for fremveksten av 
de nådegavene.  
  
Lars Gaute Jøssang: Det vi snakker om nå er et spørsmål vi har arbeidet lenge med i 
organisasjonen. Nå tror jeg at vi har funnet en vei fremover. Nå kommer det opp på 
generalforsamlingen og så må vi få en avklaring. Enig med Kjell om at vi nå balanserer på en 
knivsegg. Men nå må vi få en avklaring, derfor støtter jeg forslaget som er kommet frem fra 
regionstyret.   
  
  
Avstemming om forslaget:   
  Forslaget ikke vedtatt med resultat: 22 for, 50 mot.  
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6.2. samtale om arbeidet  
Lars Gaute Jøssang: Det har vært mye snakk om nådegaver i dag. Dere har sikkert fått med dere 
at vi har god søkning til skolene våre. Det er kjempebra, det er flotte plasser. Nå må vi be for 
skolene våre og huske på barnehagene våre som har litt tøffere økonomiske tider.  
Gjenbruksbutikkene gjør en fantastisk jobb. Når vi ser utover i landet vårt, har det skjedd en 
sentralisering av arbeidet vårt. Småplassene kommer litt i klem. Kan vi gjøre noe mer for å hjelpe 
småplassene? Bør vi har en ny foreningsaksjon? Vi må be frem nye forkynnere.   
  
Stein Raunhaug: Jeg har tenkt på mye av det samme som vi nettopp har hørt. Vi har vært heldig på 
Vestlandet som har hatt så mange misjonærer. Vi må løfte frem dem. Også dem som er ferdige i 
aktiv tjeneste. Vi er heldige som har så mange, det har gjort at vi har vært velsignet i mange år. 
Husk på forkynnere og evangelister. I fjor etterlyste jeg besøk i Knarvik, ikke lenge etterpå fikk jeg 
en telefon fra Ivar som ville komme. Slike årsmøter kan føre til at det skjer noe.   
  
Osvald Hindenes: Vi må løfte opp Gjenbruken i forbønn. Vil også løfte frem utkantene. Vi må be 
fram igjen bedehusbevegelsen. Takk til Knut for hilsningen fra hovedstyret.   
  
Ivar Espelid: Fortalte om en mor fra Holy Pony Riders som ba for han, og følte at det var godt å bli 
bedt. Har nå har jeg blitt kjent med denne familien og fått tettere bånd. Det viste seg at hun hadde 
en nådegave for sang. Så hun spiller og synger på Holy Pony Riders. Hun hadde en nådegave hun 
hadde gitt opp fordi hun ikke fikk bruke seg selv i de sammenhengene hun hadde vært. Hun sa 
forleden at hun har fått troen på seg selv igjen. Så det er så viktig å løfte hverandre frem så vi får 
bruke nådegavene våre. Fint å være her i dag og høre om nådegaver. Vi må bli flinkere til å se 
hverandre og løfte frem nådegaver.   
  
  
  
Christian Løkhammer: Vi lever i en spennende tid. Godt å kjenne på og erfare at folk søker 
kristen tro. det gir en frimodighet til å gå ut. Vi opplever mye i det arbeidet jeg står at ungdommer 
kommer til tro og får livet sitt forvandlet. Vi trenger gode lokale forsamlinger hvor folk blir sett og 
kommer inn i noe som kan ligne en familie. La oss være frimodig.  
Roald Viksund: Vil ta opp noe fra årsmeldingen. Lyngmo og Sætervika mangler folk. Vi vet at 
veldig mange nye som søker på skolene våre. Oppfordrer mennesker som har kontakt med disse 
ungdommene om å oppfordre dem til å ta et år og jobbe i Sætervika eller Lyngmo når de er ferdige 
på videregående skole.  

Runhild Øverås: Representerer distriktet og synes det er veldig fint at distriktet blir løftet frem. Vi 
skal få stå sammen i arbeidet vårt. Distriktet og forsamlingene. Holder til på et lite bedehus. Da er 
det så fint å kunne reise inn til den større forsamlingen der vi hører til og få fellesskap og deretter 
reise tilbake til vårt distrikt. Det hadde vært fint om dere som går i et større fellesskap kan reise ut å 
delta på samlinger og møter i distriktet. Slik kan det bli et fint samarbeid og vi kan hjelpe 
hverandre.   

Oddvard Rotvik: Representerer Bergen kretsmannskor og vil invitere menn i alle aldre, særlig de 
som er over en viss alder. Neste øvelse 9. mai på Nesttun. Stå i oppgaver som er altfor store, og det 
er kanskje nådegavens “magi”, det er den store frelseren du får det i fra som gjør at du kan utrette 
det. Gud vil at du skal gå med det.  
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Trond Kråvik: Forteller mann som åpner et kapell som tiltrekker seg alle ungdommene i den 
grenda, der de hører Guds evangelium. Forkynnelse behøver ikke være avansert, vi må gjøre det 
enkelt, men nært.  

  

Maren Haram Vannes: Oppfordrer til å komme på gudstjeneste i DNK-  der kommer det mange 
ufrelste. Ikke hold dere unna kirken, det er min oppfordring.   

  

Avslutningsord ved Kurt Arild Ohma:  

Takk for alle innspill vi i regionstyret kan ta med oss. Kom gjerne med innspill utenom slike 
settinger. Takk til Elin Ulvestad Minde, som går ut av styret nå. Takk til Kjell Strømme som vara.  

Vi har en fin tone i regionstyret. Vi kan være uenige, men har respekt for hverandre og hører på 
hverandre. Takk til Gjermund og komiteen for denne konferansen. Takk til administrasjonen på 
regionskontoret. Vi er glade for at vi har dere og for den jobben dere gjør.   

  

 

 

 

Referenter:   

  

_____________________        _____________________________  

Anne Stine Fløtre             Audun Holm  

      

           

  

Protokollunderskrivere:     

  

______________________        _____________________________  

Anne Margrete Kråvik        Bård Hauge          
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All kryptografisk bevisføring er innebygd i denne PDF-en for fremtidig validering.

Dette dokumentet er forseglet med et kvalifisert elektronisk segl ved bruk av et 
sertifikat og et tidsstempel fra en kvalifisert tillitstjenesteleverandør.

Slik kan du bekrefte at dokumentet er originalt
Når du åpner dokumentet i Adobe Reader, kan du se at det er sertifisert 
av Penneo A/S. Dette beviser at innholdet i dokumentet ikke har blitt 
endret siden tidspunktet for signeringen. Bevis for de individuelle 
signatørenes digitale signaturer er vedlagt dokumentet.

Du kan bekrefte de kryptografiske bevisene ved hjelp av Penneos 
validator, https://penneo.com/validator, eller andre 
valideringsverktøy for digitale signaturer.

Signaturene i dette dokumentet er juridisk bindende. Dokument signert med "Penneo™ - sikker digital 
signatur". De signerende parter sin identitet er registrert, og er listet nedenfor.

"Med min signatur bekrefter jeg alle datoer og innholdet i dette dokument." 

Hauge, Bård
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Kråvik, Anne Margrethe
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